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Styrelseprotokoll nr 8, 2023-10-02 på Senioren 
 
Närvarande                                          Delges även   
Anita Berg                                           Conny Jönsson  
Ruth Brunner, ordförande Christer Samuelsson  
Barbro Carlsson, sekreterare                                                   
Hem Mathiasson 
Lena Mathiasson 
Tommy Nermar 
Thomas Persson 
Margreth Segerstein 
Bitte Wallenius, kassör  
 
§ 1 Sammanträdet öppnas 
Ordförande hälsade välkommen och förklarade mötet öppnat.  
 
§ 2     Godkännande av föredragningslista 
Dagordningen godkändes. 
 
§ 3     Val av justerare 
Lena Mathiasson valdes att justera dagens protokoll. 
 
§ 4 Genomgång och justering av protokoll 2023-08-14 

- Bogruppens organisatoriska placering. Tore Kvist och Tommy Nermar återkommer  
med ett förslag.  

- Inte ensam-projektet, se punkt 8. 
- Visning av biblioteket kommer att vara vid fyra tillfällen i november, datum inte 

fastställt, två grupper med 10-15 personer. Barbro håller kontakten med bibliotekarie 
Catrin Af Malmberg. 

- Bitte har varit i kontakt med Söderberg & Partner och ställt frågan om vi behöver 
komplettera förbundets försäkring men fick inget tydligt svar från dem. 
Bitte redogjorde för vilka försäkringar vi har genom förbundet 

• Föreningsförsäkring – egendomsförsäkring upp till 25 000 kronor. 
• Mötesförsäkring för medlemmarna, gäller även till och från möteslokalen. 
• Ansvarsförsäkring för styrelsen. 

 
§ 5      Ekonomi 

- Bitte gick igenom resultat- och balansräkningen. Ekonomin är god. 
- Vi beslutade att föreslå oförändrad medlemsavgift, 300 kronor, för 2025 på årsmötet. 
- 20 000 kronor från Sparbanksstiftelsen är rekvirerat och utbetalt. 
- Bitte flaggade för att vattengympan går med förlust, så avgiften för 2024 måste 

höjas. Lena tar upp det på Friskvårdsgruppens nästa möte. Bitte kollar upp hur 
mycket höjningen blir och meddelar Lena. 
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§ 6      Årsmöte 2024 
Barbro har pratat med kansliet på församlingshuset om vilket datum vi önskar, 14/2, 
21/2 (alternativ 1) och 22/2. De återkommer när planeringen är gjord. 
 
§ 7     Inspirationsdag 18 oktober 

- Ruth och Barbro gör annons till Norra Skåne.  
- Barbro mailar ut påminnelse till medlemmarna. 
- Ruth beställer blommor till scenen och tre tackbuketter på Iris Blommor. 
- Lena, Bitte, Hem och Barbro prickar av och tar emot betalning. 
- Barbro kontaktar Rex på Harrys för att beställa antal som ska ha fika. 
- Hem och Tommy ansvarar för rollups och beachflagga. 
- Vi träffas kl 13.00. 

 
§ 8      Styrelsens uppdrag, inriktning och arbetsuppgifter 

- Styrelsens sammansättning 2024, två ledamöter avgår. 
• Barbro skickar sammanställning på arbetsuppgifterna för sekreteraren och 

kontorsansvarig till styrelsen. 
• Ruth kontaktar valberedningen. 
- ”Organisation och fördelning av arbetsuppgifter” 
• Tommy föreslog att vi bildar en arbetsgrupp till ” Inte ensam-projektet”. I gruppen  

ingår Ruth, Tommy och Margreth.  
Förbundet har en ny app som heter Mötesglädje, se Senioren nr 7 sidan 14. Barbro  
mailar ut och uppmärksammar våra medlemmar om artikeln. 

 
§ 9    Styrelseledarmötenas ev rapport från sina resp ansvarsgrupper 

- PR-gruppen – Ruth Brunner/ Var inte med på senaste mötet. 
- Mobil-gruppen – Tommy Nermar / Android- och Iphone-grupperna fungerar bra. 

Alla deltagare har fått papper på vad man har gått igenom. Nya utbildningar i 
planeras till februari 2024. 

- Friskvårdsgruppen – Lena Mathiasson / De har inte haft något möte. 
- Medlemsvård 85+ – Barbro Carlsson / De planerar en träff med kaffe och musik. 
- Bogruppen -Tommy Nermar / Martin Tång från stadsbyggnadskontoret deltog i 

mötet. Med bostadsförsörjningslagen som grund la Tore Kvist fram de intressen som 
bogruppen har när kommunen skall ta fram de nya riktlinjerna för bostadförsörjning. 

- Klubbmästare – Anita Berg / Inget nytt. 
- Lotteri – Hem Mathiasson / Inget nytt. 
- SPF Samorganisationen – Lena Mathiasson / Temadag till våren i Bjärnums 

Folkets Park. 
- Hem föreslog att vi alltid tar upp på våra medlemsmöten att vi behöver folk till våra 

arbetsgrupper och till styrelsen. 

§ 10 Övriga frågor 
- Vi har fått inbjudan till CASE-dagen i Lund den 23 oktober. CASE är ett forsknings-

centrum vid Lunds universitet som utvecklar kunskap om åldrande och hälsa. 
- Efter välkomstträffen – 35 nya medlemmar deltog. Bra information från 

funktionärerna och god stämning. 
- Efter funktionärsträffen – 56 personer deltog. Stämningen var hög och alla var 

mycket nöjda. 
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§ 11 Nästa styrelsemöte 
Måndag den 6 november kl 10.00. 
 
§ 12    Sammanträdet avslutas 
Ordförande tackade för uppmärksamheten och avslutade mötet.               
 
 
 
 
 
 
Vid protokollet Justerat        Justerat 
 
 
 
Barbro Carlsson Lena Mathiasson       Ruth Brunner 
Sekreterare                                             Ordförande   


